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             G-piirin teema: Lions-paikallinen moninaisuus 

PÖYTÄKIRJA 
 
Aihe:         107-G piiri  Työvaliokunnan kokous 
Aihe:         1.11.2017  klo 18.00-20.07 
Paikka:      GoToMeeting 
 
Jakelu sähköpostitse:  DG Olavi Vesanen, CS Olavi Harju, 1VDG Mauri Koskela, 2VDGHeikki Näsi, IPDG 
Kari Edelmann, CT Erkki Iso-Markku, GLT Jonny Paananen, GMT Heikki Rautiainen, GST Jorma Tuhkanen, 
PuSu Ilkka Sainio, 100-v Pertti Jämsen, LC Quest Eila Pelli,  alueen puheenjohtajat Taisto Kotila, Mikko 
Kauranen, Hannu Polvinen, Jukka Könni ja Terttu Möttönen 

Kokouksessa paikalla olleiden nimi on alleviivattu. 
 
1.   Kokouksen avaus 
      DG Olavi Vesanen avasi kokouksen ja toivotti osallistujat tervetulleiksi työvaliokunnan  
      ensimmäiseen GoToMeeting kokoukseen. 
 
2.   Kokouksen järjestäytyminen ja läsnäolijat 
      DG Olavi Vesanen toimii puheenjohtajana.  CS Olavi Harju suoritti nimenhuudon ja  
      toimii sihteerinä. 
 
3.   Piirikuvernöörin tiedotteet 2-4/2017 
      DG Olavi Vesanen kertoi, että marraskuun tiedote valmistuu huomenna (to 2.11.17). 
      Hän kävi tulevan tiedotteen pääkohdat  läpi. Osallistujat esittivät muutamia lisäyksiä 
      tiedotteeseen. Kun allekirjoittanut saa tiedotteen huomenna, laitan sen laajaan   
      jakeluun ja luentaan. 
      
4.   Jäsenkasvu- ja koulutussuunnitelmat 
      2VDG Heikki Näsi LC Kivijärvi kertoi, että kun klubi muutettiin yhteisklubiksi alkoi 
      jäsenkasvu ja klubi on voittanut kahtena vuotena peräkkäin piirin jäsenkasvun. Kasvu 
      alkoi 14 jäsenestä ja on nyt 22 jäsentä. Hän kannatti yhteisklubien perustamista. 
      Muutenkin piirissä on tavoite kasvattaa naisjäsenten määrää. 
      GLT Jonny Paananen sanoi, että koulutuspuolella on tavoite saada 1/3 jäsenistä  
      koulutukseen (perehdytykseen) ja myös jäsenkasvu on tavoite. 
      GMT Heikki Rautiainen painotti, että klubien kummitoimintaan pitää panostaa. Hyvä  
      kummitoiminta on tärkeässä asemassa uuden jäsenen Lions toiminnan  alussa  ja 
      jäsenenä pysymisessä. Puolisotoiminta on myös tärkeää. 
 
5.   Toimikunta-asiat 
      GST Jorma Tuhkanen sanoi, että Joulukortti aika on alkanut ja on hyvä varainkeräys  
      liitolle ja klubeille. Nuorisoarpojen myynti on myös käynnissä ja niitä voi myydä myös 
      ulkopuolisille. 
      DG Olavi Vesanen sanoi, että palkitsemiset klubeissa kuuluvat myös Lions toimintaan  
      ja 100% presidentin palkinto on osa tätä toimintaa. 
      Apj PDG Taisto Kotila sanoi, että PDG tapaamisia on vain piirin vuosikokouksessa ja  
      niitä voisi olla muulloinkin. Valmisteilla on K ja G-piirien yhteinen PDG tapaaminen. 
      CT Erkki Iso-Markku sanoi, että piiri antaa palkinnon rauhanjulistekilpailun voittajalle.   
      Lions Quest koulutus jatkuu, mutta suunnitteilla on toteutuksen muutoksia. 
 



6.   Ensi vuoden virkailijatilanne 
      1VDG Mauri Koskela kertoi, että virkailijoiden nimilista on jo hyvässä mallissa. 
      Kuitenkin soittokierros vielä jatkuu. Piirihallituksen kokouksessa 25.11.2017  
      katsotaan silloin olemassa oleva nimilista. 
 
7.  Piirin talous, rahatilanne / talousarvio 
     CT Erkki Iso-Markku kertoi, että piirin rahatilanne on hyvä, aktiviteettitilillä 6640 € ja 
     hallintotilillä 12800 €.  Piirifoorumista ei ole tullut vielä laskua, joka on noin 1000 €.  
     Muutoin eletään talousarvion mukaan. 
     1 ja 2 VDG:n matkoja voidaan maksaa, jos he edustavat  DG:tä ja muitakin matkoja  
     (esim. kouluttajat), jos asiasta sovitaan. 
 
8.   Tilinpäätös, toimintakertomus ja toiminnantarkastajien lausunto 
      Tilinpäätös on kunnossa. Piirihallituksen kokouksessa 25.11.2017 CT Erkki Iso-Markku 
      lukee toiminnantarkastajien lausunnon ja sitten voidaan tilinpäätös hyväksyä. 
      IPDG Kari Edelman esittelee viimeistellyn toimintakertomuksen piirihallituksen  
      kokouksessa 25.11.2017 
 
9.   Lohkotapaamisten tilanne ja aiheet 
      Tietoa lohkotapaamisesta ei ole tullut 1-alueen 2-lohkolta eikä 4-alueelta yhdeltäkään 
       lohkolta (3 lohkoa). 
       Piirikuvernöörin marraskuun tiedotteessa on asiaa lohkotapaamisista. Lukekaa. 
         
10.  Klubivierailut 
       Vierailuja on tähän mennessä suoritettu seuraavasti: DG 16, 1VDG 12 ja 2VDG 6 
       Suurin osa vierailuista hoituu tämän vuoden puolella, vain muutama jää ensi vuoden 
       alkuun. 
 
11.  Seuraavat kokoukset 
       Työvaliokunnan kokoukset     Piirihallituksen kokoukset 
       24.01.2018    etäkokous             25.11.2017    pikkujoulu, Majatalo Morva Jämsä 
       21.03.2018    etäkokous             10.02.2018    Karstula 
                      07.04.2018    Matara, Jyväskylä                                     
                                5 / 2018         vaihtokokous, Keuruu 
    
                    Lohkotapaamiset: vko  48/2017   Lpj:t  vastaavat 
 Aluefoorumit: vko  10/2018   Apj:t  vastaavat 
 
 G-piirin vuosikokous: 21.4.2018  Joutsa 
 Suomen Lions-liiton vuosikokous:  8. - 10.6.2018  Oulu 
 
12.  Muut asiat 
       Mäntän Pekilossa on yhdistysmessut 11.11.2017.  Lpj Pia Nieminen hoitaa asian  
       niin, että lohkon klubit ovat mukana messuilla. 
       Metso-Leijonan tilanteesta puhuttiin. Asia selviää Ilkka Saloselta. 
       Lions toiminnasta kaivataan myös videoita. Videoita myös kansainväliseen levitykseen 
       sillä mm. suomalaiset  maisemat kiinnostavat ulkomailla. 
 
13.  Kokouksen päättäminen 
       DG Olavi Vesanen päätti kokouksen 20.07 


